

Flen	Plats
Nora Morén, Karin Johansson, Arvid Längsjö Olovsson, Agnes Manninen och Viggo Zingmark Lien	Närvarande
Ordförande Nora Morén öppnade mötet 22/07-18 09:00 och hälsade alla välkomna.	§ 1 Öppnande
UScK BESLÖT att välja Karin Johansson till mötesjusterare.	§ 2 Val av mötesjusterare
UScK BESLÖT att fastställa dagordningen.	§ 3 Fastställande av dagordningen
UScK BESLÖT att lägga föregående protokoll till handlingarna.	§ 4 Föregående protokoll
<p><u>Rixhjk 2018:</u> Agnes pratar om Rixhjk 2018. Största frågan är att det inte finns någon e-bas anmälan och att Rixhjk-arrangörerna vill ha 10 augusti som sista anmälningsdag. UScK anser att vi inte kan stänga anmälan så tidigt. UScK diskuterar att deltagaravgiften (200 kr) är för hög och att 150 kr låter rimligare. UScK kan hjälpa arrangörerna att planera mer ekonomiskt om de vill. Arrangörerna måste skicka in nödvändiga papper så fort som möjligt; Agnes meddelar dem detta.</p> <p><u>Ting 2019:</u> Viggo har meddelat arrangörerna att han är kontaktperson med inte fått något svar. Han ska kontakta arrangörerna igen och ha återkommande kontakt med dem.</p> <p><u>Tass-helg 2019:</u> Agnes pratar om regionsuppdelning och visar två olika alternativ för uppdelningar. Nora säger att Göteborg kan ha en egen Tass-helg och föreslår att UScK bestämmer ungefärliga geografiska punkter så att folk får välja vilken de vill åka till. UScK diskuterar alternativ för platser där Tass-helger kan hållas och vilka kårer som skulle kunna arrangera. Deadline för att hitta arrangörer: oktober.</p> <p><u>Scoutgalan 2019:</u> Inget sades.</p>	§ 5 Arrangemang

<p><u>Kompassen 2018:</u> Reseutjämning: Nora och Agnes vill och kan bevilja reseutjämning till Kompassen för att öka deltagandet. Nora säger att detta är hemligt. UScK läser igenom projektplanen.</p> <p>Utmanarpraktikan: Nora förklarar syftet med Utmanarpraktikan. Det skrivna materialet var inte tillräckligt bra men vi skulle kunna använda det till en workshop/föreläsning på Kompassen. Vi vill föreslå en deadline till nästa möte där föreläsningen delas med övriga UScK.</p> <p>Alkoholpolitik: Nora vill att den alkoholpolitiska aktiviteten ska vara nytänkande, häftigt, familjevänligt och givande för alla.</p> <p>UScK BESLÖT att godkänna förslaget om regionsuppdelning för Tasshelgen enligt Agnes Manninens alternativ 3 att bevilja reseutjämning till Kompassen 2018 att lägga en preliminär deadline för Utmanarpraktikan till nästkommande fysiska möte att bordlägga §5 e. iii. Alkopol tills vi behandlat §10 c. Lathund Ting</p>	
<p>Arvid och Viggo har haft ett möte och har planerat ett till i augusti. En teaser-kampanj ska utformas och dyka upp i utskick och/eller på sociala medier under andra hälften av augusti. Försäljning sker planerat på Rixhjk. UScK diskuterar hur försäljning ska ske på bästa och mest ekonomiska sätt.</p>	§ 6 Profilmaterial
<p>Nora och Kyra har haft ett möte. Tanken om poängjakten är att ett eller flera lag använder öppna Instagram-konton och hashtags till att redovisa utmaningar man genomfört. Utmaningarna kommer vara roliga och ska gå att göra både hemma och på arrangemang. Ett övergripande tema för poängjakten kan främja vår verksamhet. Poängjakten pågår i säsonger. På ett annat Instagram-konto presenteras utmaningarna. Utmaningar som endast kan genomföras på arrangemang kan uppmuntra högre deltagande. Sista utmaningen är att rätta andra lags Instagram-konto och man diskvalificeras om denna utmaning inte genomförs. Detta leder till mycket scout-relaterat Instagram-material. Priset kan vara t.ex. en vandrande pokal eller en scouthalsduk. Ett vinnarmärke ska finnas. Testgrupper ska plockas fram innan Rixhjk 2018. UScK ska skriva ihop ett antal utmaningar som kan testas på Rixhjk. En idé är bonuspoäng för att utföra utmaningarna i scoutklädsel.</p>	§ 7 Poängjakten

UScK har diskuterat punkten.	§ 8 Ekonomisk rapport
Mötet ajourneras 12:02 Mötet återupptas 14:37	
<u>Demokratiutredning</u> : Nora berättar om projektgruppens mål och tillvägagångssätt. <u>Medlemskontakt</u> : Karin berättar om projektgruppens uppdrag. Gruppen är inte helt säker på vad projektets syfte ska vara och ska därför bestämma detta. <u>Mentorskap</u> : Projektgruppen har inte börjat med arbetet och har inte bestämt vad som behöver göras.	§ 9 Projektgrupper
Mötet ajourneras 14:56 för arbete i projektgrupper Mötet återupptas 22/07-18 09:31	
<u>E-bas</u> : Karin berättar att vi inte har tillgång till e-bas men hon har tagit upp en kontakt. Karin fortsätter jobba på detta. <u>Valberedningen</u> : Karin ska ta kontakt med Valberedningen. <u>Lathund Ting</u> : Agnes har börjat lite grann men inte riktigt kommit igång än. <u>Alkopol</u> : Punkten återupptas. UScK diskuterar idéer för alkoholpolitisk aktivitet för Kompassen.	§ 10 Övriga punkter
<u>Nästkommande utskick</u> : Nästa utskick ska skickas innan sista anmälningssdag för Rixhajn. Innehållet ska beröra Rixhajn, Kompassen och Demokratijamboree. Det ska även nämna de nya bestämmelserna kring reseutjämning och möjligheten att vara arrangör för Tass-helgen. <u>Kampanjer i sociala medier</u> : Rixhajn: Anmälan ska läggas upp på Facebook, Instagram och hemsidan. Profilmaterial: Viggo och Arvid ska pusha kampanjen ordentligt. De kontaktar kansliet så fort det öppnar. Vi måste använda bilder på profilprodukterna i kampanjen.	§ 11 Kommunikation

<p><u>Bildbank</u>: Karin har skickat iväg en fråga angående Flickr men inte fått svar. Tills vidare kan vi ha bilder på Drive.</p> <p>UScK BESLÖT att nästkommande utskick ska gå ut 13 augusti</p>	
<p>UScK arkiverar allt vi gjort hittills under verksamhetsåret och uppdaterar att-göra-listan. Viggo läser igenom protokollet och läser upp besluten som fattats hittills om saker som UScK måste göra.</p>	<p>§ 12 Att-göra-lista</p>
<p>Nästa möte ska hållas så snart som möjligt när vi har fått pappren om Rixhajk. Nästa fysiska möte ska hållas 14-16 september i Varberg.</p>	<p>§ 13 Nästa möte</p>
<p>Ordförande Nora Morén avslutade mötet 23/07-18 11:01 och tackade för ett bra möte.</p>	<p>§ 14 Mötet avslutas</p>

Viggo Zingmark Lien

sekreterare

Karin Johansson

justerare